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Delnice, 18. prosinca 2015.

Z A P I S N I K
sa 175. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 18. prosinca 2015. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Patricia Pleše
Medić, službenica Odsjeka za proračun i financije, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice
i čitaonice Delnice, Hrvoje Zatezalo, djelatnik „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Dražen Rački, djelatnik JVP
Delnice,  Petar  Hrg,  direktor  Turističkog ureda TZ Grada Delnica,  Tihana Ljubojević,  pedagoginja
Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Alen Udović, direktor GSC Delnice, Davorin Klobučar, djelatnik
GSC  Delnice,  Nikolina  Muhvić,  službenica  Stručne  službe  za  obavljanje  poslova  tijela  Grada,
samouprave i  uprave,  Lidija  Ružić,  službenica  u  Komunalnom odjelu  i  Klaudija  Kumpar,  tajnica
gradonačelnika.

Izostanak  su  ispričali:  Katarina  Mihelčić,  Davorka  Grgurić,  Đulio  Jusufi  umjesto  kojeg
sjednici prisustvuje Patricia Pleše Medić, Zvezdana Jerković umjesto koje sjednici prisustvuje Tihana
Ljubojević, Nikola Muvrin umjesto kojeg sjednici prisustvuje Hrvoje Zatezalo, Dragan Abramović,
Tomislav Mrle umjesto kojeg sjednici prisustvuje Nikolina Muhvić.

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ

PATRICIA PLEŠE MEDIĆ
- Knjiženje faktura,  zatvaranje  izvoda,  plaćanje  dospjelih obveza,  provođenje kompenzacija,

kontrola bilance, usklađivanje kartica.
- Izdana je potvrda za stan sa stanarskim pravom.
- Očitovanje na reviziju učinkovitosti.
- Knjiženje „Erste stanova“.
- Praćenje naplate nezakonito izgrađenih zgrada, praćenje uplate prema KIS-u.
- Izvještaj za volontere.
- 2. izmjene Plana nabave.
- Ažuriranje Registra sklopljenih ugovora.
- Obrazac JOPPD.
- Obračun naknade komisijama za stipendije i Odboru za financije.
- Aktivnosti vezane uz gradske poreze.

INDIRA RAČKI JOSKIĆ
- Rad s korisnicima i stručna obrada građe – katalogizacija.
- Izvješće prema PGŽ za „Dodir riječi“ o dobivenim sredstvima.
- Jedna radijska emisija.
- Ispis dužnika za knjige, kontakt sa njima, ispis članarina i zakasnina.
- Kontrola vlastitih sredstava i pologa.
- Tematsko uređenje izloga.
- Prisustvovanje radionicama.
- Informacija da studentica knjižničarstva dva puta tjedno dolazi u Knjižnicu i pomaže nam,

najviše u katalogizaciji.



HRVOJE ZATEZALO
- Pražnjenje kanti na grobljima, odmorištima, igralištima.
- Završeno je orezivanje živice s vanjske strane groblja u Delnicama.
- Čišćenje svih groblja na području Grada: pokupljeno je smeće, ispuhane su staze.
- Kontrola kontejnera i njihovo čišćenje.
- Očišćen je Vidm, porezana su niska stabla, sve je izgrabljeno, čisto a montirane su i dvije nove

kante za smeće.
- Aktivnosti vezane uz dolazak vlaka s djecom iz Rijeke, loženje vatre u selu „Bake Mraz“.
- Čišćenje ulica trgova, parkova.
- Napravljen je direktni odvoz s nadzemnog dijela fontane, bez rada pumpe.
- Cjelodnevna dežurstva za advent i predstojeća događanja.
- Montiranje klupice kraj crkve.
- U dnevnicima rada poduzeća više puta ponavljaju se isti radovi jer prepravljamo ono što je

učinjeno uslijed čupanja klupa, uništavanja kanti za smeće i  znakove, okretanje prometnih
znakova, uništavanja zaštita za lipe i slično. Gradonačelnik navodi da se devastacije na žalost
događaju i događat će se, a dio šteta nastao je uslijed rada zimske službe i za taj dio treba
razgovarati  s koncesionarom koji je u obvezi sanirati  štetu koju je prouzročio. Potrebno je
riješiti i štetu nastalu na vodovodnoj cijevi koju su izvođači potrgali kod kuće „Tomac“.

PETAR HRG
- Sjednice Nadzornog odbora i Turističkog vijeća i Turističke Skupštine.
- Usvojen je Plan rada i Financijski plan za 2016. godinu.
- Prisustvovanje Koordinaciji TZ Gorskog kotara gdje se razgovaralo o udruženom oglašavanju.
- Organizacija mountain bike utrke.
- Danas će se održati sastanak s gospodinom Meštrovićem iz Hrvatskih željeznica po pitanju

problematike dolaska vlaka s djecom kroz tjedan.
- Prioritet je organizacija utrke na staru godinu. S GSC su dogovoreni detalji, utrka je ucrtana,

izabrani  su  suci,  dogovorene  su  prigodne  nagrade,  nabavljeni  startni  brojevi.  Predstoje
marketinške aktivnosti. Davorin Klobučar navodi da će trka biti ulična u dužini od 10 km za
seniore i seniorke, za djecu od 6-10 godina u dužini od 500 metara te za uzrast od 11-15
godina 1000 metara. Start utrke je u 18 sati. Organizatori su TZ i GSC, a pokrovitelj je Grad
Delnice.

TIHANA LJUBOJEVIĆ
- U Vrtiću vlada predbožićno raspoloženje.
- Inventura.
- Raspored godišnjih odmora i raspored rada skupina tijekom zimskih praznika. Od Badnjaka

do 8. siječnja radit će se u dvije odgojne skupine.
- Sređivanje pedagoške dokumentacije.
- Individualni rad s djecom.
- Priredba u Radničkom domu i podjela poklona.

DAVORIN KLOBUČAR
- Održana je sjednica Projektnog tima radi definiranja pojedinosti rekonstrukcije nogometnog

stadiona. Nakon usuglašavanja projektant je zamolio još vremena za uvrštenje primjedaba i to
mu je omogućeno. Sljedeća sjednica održat će se u ponedjeljak.

- Prisustvovao  sam sastanku  Koordinacije  direktora  TZ  Gorskog  kotara  koja  je  održana  u
Fužinama na temu Sanjkaškog kupa koji je započeo mojom idejom prije 4 godine. Tada sam
smatrao da bi TZ trebale biti na čelu organizacije zajedno s GSC-om. Na sastanku su direktori
iznijeli stav da bi iz te manifestacije uklonili GSC te da žele samostalnost u toj organizaciji.
Upoznao sam ih s troškovima koje manifestacija iziskuje, s dobro uhodanim ritmom ove vrlo
kompleksne organizacije i  uspješnosti  manifestacije koja je postala goranski  brend ponude
zimskog turizma i izlaskom GSC-a iz te priče puno će toga nedostajati. 



- S današnjim danom slovenska djeca završavaju obuku plivanja na bazenu. Slijedi pauza do 11.
siječnja  kada  ponovo  počinju  s  obukom.  Voditelji  su  izuzetno  zadovoljni  organizacijom,
ponudom, dvoranom, sadržajima i  suradnjom s GSC i svoje utiske prenijet  će slovenskim
medijima. Suradnju žele nastaviti.

- Klizalište radi od 8 – 21 sat. Jučer je održan trening hokejaša.

ALEN UDOVIĆ
- Postignut je dogovor s hokejašima koji započinju s treninzima.
- Tehnički pregled žičara na Platku.

GORDANA PISKAČ
- Građevinar  Čabar  ostavio je  nekoliko  prolaza neriješenih iz  razloga što  ne mogu pronaći

asfaltere tako da ti radovi ostaju nedovršeni. Što se tiče dijela koji obavlja Goran graditeljstvo
radi se na platou u Frankopanskoj ulici, dovršavaju odvodnju i slivnike a od idućeg tjedna idu
na kolektivni g.o. Gradonačelnik navodi da ugovorni rok Građevinaru Čabar ističe za novu
godinu, treba obračunati penale no to ne rješava problem. 

- Naručena je kontrola projekta za Muzej jer smo, prema zakonu, za sve objekte koji imaju više
od 800 m2 napraviti kontrolu projekta u statičkom smislu.

- Rad s odborima uoči sjednice Gradskog vijeća.
- Za  cestu  u  Poslovnoj  zoni  K1  napravljeno  je  produženje  ugovora  i  dogovoren  je,  s

projektantima kogeneracije, pristup do njihove parcele. 
- Dobiven je Idejni projekt za Kendar, zatraženi su posebni uvjeti od svih javno pravnih osoba.

Rok za dostavu je 15 dana. Iza nove godine moći ćemo krenuti sa zahtjevom za lokacijsku
dozvolu.

- Rješenja za legalizaciju, komunalni doprinos, komunalnu naknadu.
- Ažuriranje GIS podataka zbog popisa imovine.
- Imenovana sam za člana Komisije za otvaranje ponuda pristiglih po natječaju Hrvatskih voda i

Komunalca za donaciju Švicaraca.
- Kontakt s HT-om od kojih je zatražena dostava katastra vodova.
- Sklapanje Ugovora s Centrom za poljoprivredu i ruralni razvoj za provedbu programa.
- Primopredaja radova u Radničkoj ulici 6 u Lučicama.
- Izvršen je popravak hotspota.
- Pregledavanje nadzorne kamere na Trgu goranskih šumara i drvara kako bi se ustanovilo tko

je oštetio kuglicu.
- Kontrola računa i dnevnika rada „Risnjak – Delnice“ d.o.o.
- Izdan je nalog za popravak javne rasvjete u Brodu na Kupi.
- Premještanje kamere na Trgu.
- Uviđaj u Lučicama na lokaciji „Polić“, stanje je isto kao po nalazu inspekcije zaštite okoliša.
- Uviđaj u Zapolju Brodskom nakon dojave da gori plastika. Davorin Klobučar navodi da je

stanje postalo neizdrživo: krađe, lopovluk i paljenje su konstante. Policije nema. 
- Zbog izostanka koordinacije s HŠ nisu srušena stabla u Lučicama u Ulici Kendar.

NIKOLINA MUHVIĆ
- Natječaj za javne potrebe.
- Obrada materijala s Gradskog vijeća koji se objavljuju u Službenim novinama.
- Ugovori za stipendiste.
- Popis  poslova vezan uz sistematizaciju  je  dovršen.  Sistematizaciju  je  potrebno uskladiti  s

uredbom.
- Izrada natječaja za prodaju zemljišta u Crnom Lugu i Delnicama.

Dovršeno u 8,40 sati.



Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.


